
Referat af Lokalrådsmødet den 29. april 2025 kl. 19.00 i Menighedshuset.

Fremmødte: Svend Erik, Anna Marie, Lisbeth, Per, Erik, Jes, Niels, Lizzy

Afbud: Ellen, Britta, Jane, John, Mads, Lene, Lone, Hasse

Afbud efterlyses til møderne.

1. Referat fra sidste møde blev godkendt og underskrevet.

2. Endelig dagsorden blev fastsat.

3. Meddelelser:

Lizzy for gymnastikforeningen: Der blev holdt afslutning igår. Der har været 26 
medlemmer.

Forsamlingshuset holder fællesspisning 27. maj.

Anna Marie for menighedsrådet: Nyt tag på Præstegården. Kirkemuren mod Haldvej er ved 
at blive renoveret, derfor er der hastighedsbegrænsning og bump på Haldvej.

I morgen er der sangaften i Kirkecentret kl. 19.00 med Erling Lindgren og Anette Kjær.

På fredag den 2. maj  er der seniorcafe i Menighedshuset kl. 9.30. Anna Marie og Per 
fortæller om Mejeriet, Brugsen og Besættelsen og finder historier fra Kondrups dagbøger.

Torsdag den 5. juni kl. 14.00 er der Grundlovsmøde i Præstegårdshaven i Hald. Årets taler er
Troels Bering.

God koncert med Tradish i onsdags i Hald Kirke med 78 deltagere. Niels Erik Nies havde 
arrangeret det. Teksterne til sangene og det de fortalte var meget utydeligt at høre.

Jes: Bogskabet mangler DVD`er.

Per: har gjort rent ved Skolens Mindesten og klippet roserne.

Niels Erik: Fugleparaden: Nogle af fuglene er hos Vagn og han kommer med dem. Jane og 
Lene finder ud af placeringen.

Anna Marie og Per: Randers Kommune vil selv passe arealerne som Lars har lejet og slået 
græs på. Anne Hjortshøj og Claus Berggreen er kontaktet for at spørge kommunen, hvad de 
vil med den jord. Intet svar endnu.

4. Sct. Hans arrangement – tale, praktisk organisering m.v.

Ellen vil gerne hjælpe sammen med Forsamlingshuset. Anna Marie laver kaffe og 
Menighedsrådet giver småkager. Bålet laves af Per og Niels. Der er granrafter i Bakkerne og
Per har grene. Janet laver Heksen. Forslag til båltaler: Leon Lyngholm. Anna Marie ringer til
ham. Evt. pianist: Niels. Anna Marie kommer med sangene: Midsommervisen og Danmark 
nu blunder den Lyse Nat og synger for. Erik aftaler strøm med Jacob i nr. 12. Anna Marie 
minder Vandmiljø Randers om græsklipning. 



5. Tilbagemelding omkring Toiletbygning på Fælleden

Der var møde med arkitekt Søren Bundgård Holm den 24. marts på Fælleden. Meget 
konstruktivt møde. Bygningen placeres ved brændeskuret, så kommer der kloak, el og vand 
på Fælleden. Så bliver det også lettere med ladestation til robotterne og gadelys på pladsen. 
Svend Erik har ikke fået tilbagemelding fra Søren. Svend Erik har skrevet med Gitte fra 
STU ang. placering. Regner med at der bliver støbt en sokkel hvor bygningen placeres på. Vi
har ønsket inventaret i stål. Det er holdbart og nemt at gøre rent.

6. Info om ansøgning om midler fra Den grønne Pulje.
Svend Erik har udarbejdet ansøgning om 2 robotter incl. service og 4 lysstandere ca. kr. 
15.000 pr. stk. til Fælleden. Lyset vil give pladsen en bedre udnyttelse og gøre den synlig fra
Hadsundvej. Incl. uforudsete udgifter, i alt kr. 222.000 incl. moms. Ansøgningen skal ind 
over byrådet.
Der er Landdistriktskonference på Gjessinggård den 7. maj.

7. Konkrete ideer til ansøgning om ELRO midler – igen igen!

Lizzy foreslog noget John Mogensen og Bjarne Liller musik, som hun havde hørt på værket.
2 mand i 2 x 45 min. pris kr. 8.200 for en fredag. Dertil kommer codagramex og leje af Hald
Forsamlingshus. Vi kunne supplere det med salg af mad. Dere kan være 140 personer i Hald 
Forsamlingshus. Dato 5. september. Lizzy undersøger muligheder hos ELRO Fonden.

8. Skilt/belysning ved Hadsundvej.

Jes har ringet til Vejdirektoratet for 2 mdr. siden ang. skilte. Ringede i dag og fik så at vide, 
at han skulle skrive en mail. Lisbeth og Jes arbejder sammen om det. Belysning er Randers 
Kommune.

9. Dato for næste møde/ Punkter til næste møde/ Kagemand

Jes foreslår nye Fittnesting på pladsen.

Skilte på Hadsundvej

Nyt om toiletbygningen

ELRO dagene

Svar fra grøn pulje

Dato: Onsdag den 25.6. 

Kagemand: Per 

Tidsforbrug 2 t

Referent: Lisbeth 




